

114-1 學期退宿 及 114-2 學期入住時程作業

114.10.22

項目	日期時間	內容
114-1 學期末退宿	115.01.03 (六) 14:00-17:00 01.17 (六) 至 01.18 (日) 每日 9:00-17:00	住民務必遵守於 115.01.18(日)17:00 前辦理退宿，未依規定時間完成退宿，則依保證金收退費規則辦理。
114-1 學期延後退宿	01.19 (一) 至 01.21 (三) 每日 12:00 前退	1. 延退須 114.12.19(五)16:00 前申請 ，逾期不候。須收費。延後退宿限 3 天內。 2. 寒住或搬入宜聖宿舍者，無需申請延後退宿。
寒住或搬入宜聖宿舍者暫住原宿舍日	01.18 (日) 至 01.19 (一) 住原宿舍 01.20 (二) 10:00-11:00 退	1. 寒住或搬入宜聖宿舍者，可於 01.18~01.19 住原宿舍，免收住宿費，冷氣費每日 50 元 (使用者付費)。 2. 01.20 (二) 11:00 前遷出原宿舍。
115 年寒住入住日	01.20 (二) 10:00 後	1. 寒住須 114.12.19(五)16:00 前申請 ，逾期不候。須收費。 2. 搬入宜聖宿舍者，無需申請寒住。
115 年宜聖入住日	01.20 (二) 10:00-17:00 01.21 (三) 至 01.22 (四) 每日 9:00~17:00	
115 年寒住退宿日	02.12 (四) 12:00 前退	住民請於 115.02.12 (四) 12:00 前辦理退宿，未依規定時間完成退宿，則沒入保證金。
115 年寒住遷出至 114-2 學期入住日	02.12 (四) 10:00-17:00	住民寒住續住 114-2 學期，須依所屬宿舍規定辦理寒住遷出及 114-2 學期入住作業。
不開放 114-2 提前入住		
114-2 學期入住日	02.22 (日) 至 02.24 (二) 每日 9:00-17:00	

Fu Jen Catholic University
Check-Out for Fall Semester 2025 (114-1)
and Check-In for Spring Semester 2026 (114-2)

2025.10.22

Event	Date	Description
Check-Out for the End of Fall Semester 2025 (114-1)	Jan 3(Sat) ,2026 2:00 PM–5:00 PM Jan 17–18 (Sat–Sun) 9:00 AM–5:00 PM	<ol style="list-style-type: none"> 1. All residents must complete check-out by 5:00 PM on June 18 (Sun). 2. Failure to check out by the deadline will result in deductions from the security deposit in accordance with the refund regulations.
Late Check-Out for Fall Semester 2025	Jan 19–21 (Mon–Wed) Check out before 12:00 PM daily	<ol style="list-style-type: none"> 1. Application deadline: 4:00 PM, Dec 19 (Fri), 2025. Late applications will not be accepted. 2. Returning students may apply for a late check out of up to 3 days. 3. The fee should be paid before Jan 5, 2026. 4. Residents staying in winter or moving into Yi-sheng Dorm don't need to apply for late check-out.
Temporary Stay for Winter Or Moving to Yi-sheng Dorm	Jan 18–19 (Sun–Mon): stay in original dorm Jan 20 (Tue) 10 AM-11 AM Move to new dorm	<ol style="list-style-type: none"> 1. Residents staying during the winter or moving to Yi-sheng Dorm may stay in their current dormitory from Jan 18 to 19. 2. The accommodation fee is waived, but a daily air conditioning fee of NT\$50 will be charged (user pays) 3. Residents must move before 11:00 AM on Jan 20 (Tue), 2026.
2026 Winter Accommodation Check-In	Jan 20 (Tue) After 10:00 AM	<ol style="list-style-type: none"> 1. Application deadline: 4:00 PM, Dec 19 (Fri), 2025. Late applications will not be accepted. 2. The fee should be paid before Jan 5, 2026. Late payments will be canceled without notice. 3. Residents of Yi-sheng Dorm do not need to apply.
2026 Yi-Shen Dorm Check-In	Jan 20 (Tue) 10:00 AM–5:00 PM Jan 21–22 (Wed–Thu) 9:00 AM–5:00 PM	
2026 Winter Accommodation Check-Out	Feb 12 (Thu) Before 12:00 PM	Failure to check out by the deadline 12:00 PM, Feb 12 (Thu), 2026 will result in deductions from the deposit in accordance with the refund regulations.
2026 Winter Accommodation Check-Out To Check-In for the Spring Semester 2026 (114-2)	Feb 12 (Thu) 10:00 AM–5:00 PM	Residents who stay in the dormitory during the winter and continue to live in the Spring Semester 2026 must follow their dormitory's regulations to complete the winter check-out and Spring Semester 2026 check-in procedures .

Early Check-In Won't be Available for Students in Spring Semester 2026.

Check-In for Spring Semester 2026 (114-2)	Feb 22–24(Sun–Tue) Daily from 9:00 AM–5:00 PM
--	--

